

By-Town Chapter – Merry Christmas!



From all of us on the By-Town Executive, we want to wish you a very merry Christmas and the happiest of holidays! May the season bring you joy, laughter, good health, and plenty of moments shared with the people who matter most.

By-Town Chapter – Merry Christmas!

As we wrap up 2025, we want to thank you for your wonderful support throughout the year. Seeing so many of you at lunches, outings, and events truly keeps our club thriving — and keeps us smiling. We're already looking forward to more fun, friendship, and memory-making together in 2026. We hope to see you at an event soon!

And finally... in the spirit of giving (and gentle reminders!), if you haven't yet paid your 2026 dues, now's the perfect time to check that off your list. Consider it your good deed of the season — and we promise Santa will approve.

Warmest wishes for a bright, joyful, and peaceful holiday season. See you in the New Year!

P.S. Though we will send a final reminder after the holidays, if you haven't done so already, please [register](#) for the January lunch (Thursday, January 8 // Big Rig on Ogilvie Road).

De toute l'équipe exécutive du chapitre By-Town, nous vous souhaitons un très joyeux Noël et de merveilleuses Fêtes! Que la saison vous apporte de la joie, des rires, de la bonne santé et d'excellents moments avec les gens qui vous sont chers.

Alors que l'année 2025 touche à sa fin, nous tenons à vous remercier chaleureusement pour votre soutien tout au long de l'année. Votre présence si nombreuse lors de nos dîners, sorties et événements est une grande source de motivation pour notre club et nous remplit de joie. Nous avons déjà hâte de partager encore des moments de plaisir et d'amitié et des souvenirs inoubliables en 2026. Nous espérons vous revoir très bientôt lors d'un de nos événements!

Et enfin... dans un esprit de générosité (et pour vous le rappeler gentiment!), si vous n'avez pas encore réglé votre cotisation 2026, c'est le moment idéal de le faire. Considérez cela comme votre bonne action de Noël — et nous vous promettons que le père Noël l'approuvera.

Meilleurs vœux pour des Fêtes lumineuses, pleines de joie et de paix. Au plaisir de vous revoir l'an prochain!

P.S. Même si nous ferons un rappel après les fêtes, si vous ne l'avez pas déjà fait, veuillez vous inscrire au dîner de janvier (jeudi, le 8 janvier au Big Rig sur le chemin Ogilvie).

PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES

NOTE: Dues are \$25.00 per year to renew.

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers

- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com with the following details:
 - The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity)
 - The amount of your e-transfer
 - Your name and membership number

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque:

- PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY PAYMENT
- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com noting you would like to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque
- Make cheque out to 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' and mail to:

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET COTISATIONS

Note : Le coût de la cotisation est de 25 \$ par année.

MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)

- Envoyez un courriel avec les détails suivants à treasurer@bytownchapter.com :

- la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique)
- le montant de votre virement électronique
- votre nom et numéro de membre

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :

- Veuillez noter que nous n'acceptons pas les chèques postdatés pour tout paiement
- Envoyez un courriel à treasurer@bytownchapter.com en indiquer que vous nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou votre activité
- Faites votre chèque libellé à 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' et le faire parvenir à :

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

Please do not REPLY to this email. Contact us [here](#).



Copyright © 2025 By-Town Heritage Club All rights reserved.

Our mailing address is:
HERITAGE CLUB (By-Town Chapter)
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).